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Nadgradnja varjenja in 
laserskega graviranja
V podjetju smo investirali v novo celico za varjenje, potreba se je pojavila zaradi dotrajanosti obstoječe in nevarnosti izpada 
proizvodnje zaradi okvare. Nabavili smo tudi inverterski stroj za točkovno varjenje, v stroj za graviranje ročajev EOX21 pa 
vgradili dodatno glavo. 

Robot za varjenje YASKAWA 
Robotska varilna celica je opremljena z industrijskim varilnim 
robotom Yaskawa Motoman AR2010 in YRC1000 robotskim 
krmilnikom. Robot je opremljen s pulznim varilnim izvorom 
Fronius TPS400i CMT, ustreznim robotskim, vodno hlajenim 
gorilnikom Fronius z naletnim stikalom. Tehnologija varjenja z 
CMT (Cold Metal Transfer) varilnim aparatom omogoča varjenje 
z manj vnosa energije. Vgrajen je avtomatski mehanski čistilec 
gorilnika s škarjami za avtomatski odrez varilne žice Thielmann.
 
Robotska varilna celica ima dve delovni mesti, ki ju deli zasučni 
pozicioner RWV2-500 (H-miza). Obe delovni mesti na pozi-
cionerju RWV2 imata enako razdaljo med vpenjalnima plošča-
ma SPW=2.000mm, premer delovnega valja SWING=1.400mm 
ter nosilnost 500kg ob simetrični obremenitvi (skupaj z varilno 
pripravo). RVC je obdana z zaščitno ograjo iz polne pločevine ter 
vso ustrezno varnostjo, ki zagotavlja varen in robotiziran delovni 
proces. Na čelni strani se nahaja komandni pult s tipkami za 
posluževanje robotske varilne celice. Zraven celice so bila nabavl-
jena tudi vpenjalna mesta in tehnologija varjenja za varjenje iz-
pušnih cevi.

Z investicijo smo dosegli zastavljene cilje. Popravilo varov iz-
pušnih loncev z TIG postopkom po varjenju ni več potrebno. 
Potreba po notranjem brušenju korena vara se je zmanjšala za 
cca. 75 %. Ob upoštevanju vseh izboljšav se je glede na letni plan 
izdelave izpušnih koncev za leto 2024 zmanjšala poraba ur za 
več kot 4.000 letno. 

Točkovno varjenje KOČEVAR
Inverterski stroj za točkovno varjenje je namenjen spajanju alu-
minijastih izdelkov. Investicija v stroj je bila izvedena zaradi po-
trebe po alternativnem stroju v primeru okvare avtomatskega 
varilnega stroja za aluminijaste okvirje. V stroju so vgrajeni ključni 
nadomestni deli v vrednosti cca. 36.000 €. Dobavni roki za te 
komponente so tri mesece in več.

Lasersko graviranje REGROS – nadgradnja
Med kolektivnim dopustom je bila izvedena nadgradnja laserja 
FLA 800, ki se uporablja za graviranje ročajev EOX 21. Vgradila 
se je dodatna glava za graviranje in laserski izvor. Vgrajena je 
bila nova kletka z vodili za pomik dveh laserjev hkrati in nadgra-
jen krmilnik. Po nadgradnji lahko graviramo dva ročaja hkrati 
in tako pokrivamo potrebe po globokem graviranju, ki zahteva 
nekoliko več časa.

Vojko Podlesnik
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S pozitivno naravnanostjo bo tudi 
v negotovih situacijah lažje
Čeprav se trenutno soočamo s slabšo gospodarsko situacijo, se v takšnih razmerah skrivajo priložnosti za nas. Slabša tržna 
situacija nas spodbuja, da iščemo notranje rezerve, izboljšujemo naše procese in se prilagajamo novim izzivom. To je čas, ko 
lahko optimiziramo svoje delovanje in se usmerimo na področja, kjer imamo največ potenciala za rast.
Trenutno v podjetju izvajamo dva večja projekta. Prvi je uvedba WMS, sistema za skladiščno poslovanje, drugi pa projekt EMMI 
Opti-Pro. Gre za obsežen, razvojno naravnan projekt, katerega namen je optimizirati procese v podjetju in jih dvigniti na višji nivo. 
Ključni cilji projekta so digitalizacija in optimizacija delovnih postopkov, identifikacija potreb bodočih projektov in optimizacija 
organizacijske strukture. Projekt bo potekal v več fazah in bo vključeval sodelovanje širšega kroga zaposlenih iz različnih služb. V 
prvi fazi smo se lotili digitalizacije obrazcev, o nadaljnjih aktivnostih vas bomo obveščali. 
 
Pomembno je vedeti, da kupci v trenutnih razmerah na trgu iščejo nove dobavitelje, saj želijo zmanjšati nabavne stroške in 
izboljšati svojo konkurenčnost. To nam odpira priložnosti, da se dokažemo kot zanesljiv partner in osvojimo nove stranke. S 
svojo inovativnostjo, prilagodljivostjo in zavzetostjo imamo možnost pridobiti njihovo zaupanje.

Kljub zmanjšanju obsega naročil, predvsem na račun kupca Fisker, ki je v postopku prisilne poravnave ter kupca Ineos Auto-
motive, ki se sooča s stečajem enega izmed ključnih dobaviteljev, se zavedamo in verjamemo, da imamo pred seboj tudi veliko 
priložnosti in pozitivne primere: vzorčenja za nove posle v industriji bele tehnike že potekajo, ponujamo novo povpraševane 
izdelke za industrijo vozil, obiskujejo nas novi potencialni kupci, v oktobru se bomo s skupino predstavljali na mednarodnem 
sejmu aluminija v Düsseldorfu. Poleg tega delamo na pridobivanju novih certifikatov, ki bodo še okrepili našo konkurenčnost na 
trgu. Neuradno smo še izvedeli, da obstaja možnost nadaljnjega sodelovanja s kupcem Fisker. 

Spoštovane sodelavke in sodelavci, zahvaljujeva se vam za vaš trud, vztrajnost in predanost. Verjameva v tim EMMI in naše 
sposobnosti, da se skupaj soočimo z izzivi ter iz njih izstopimo še močnejši. 
 

Silva Babšek 
Roman Stegne



Že nekaj časa se na podjetju srečujemo s kratico WMS: Warehouse management system, kar v prevodu pomeni sistem 
za skladiščno poslovanje. Sistem WMS poenostavlja vse procese od prevzema blaga, skladiščenje blaga po posameznih 
skladiščnih lokacijah, do odprem. Gre za aplikacijo,  ki pomaga v skladišču voditi in v vsakem trenutku locirati material. 
Povedano drugače: s pomočjo WMS sistema enostavno in hitro nadzorujemo količino skladiščnih zalog in učinkovito izva-
jamo sprotne inventure. 

Nov sistem skladiščnega 
poslovanja

Za uspešno implementacijo WMS je bilo potrebno določi-
ti skladiščne lokacije in jih primerno ter smiselno označiti s 
kodo, kar je osnova za knjiženje blaga po lokacijah. Ker sistem 
WMS funkcionira na bazi neposrednega knjiženja blaga (ta-
koj in na licu mesta) iz lokacije na lokacijo, se je spremenila 
tudi aplikacija na samih ročnih terminalih - skenerjih, ki bodo 
osnova za vse nadaljnje knjižbe.

Nov način skladiščnega poslovanja WMS je revolucija v 
doslednosti materialnega poslovanja in sledljivosti toka 
materiala v podjetju. Od nas zahteva 100% natančnost na 
vseh segmentih procesa, kjer se srečujemo z ID ter vnosi 
količin (kosi, kg, tm,…). 

Sistem WMS nadgrajujemo na obstoječi aplikaciji Mapo z našim IT oddelkom in zunanjimi sodelavci podjetja Softbase. Ker je 
implementacija programa zahteven proces in vpliva na obstoječe poslovanje, uvajamo sistem po programih. Ker je pri uvedbi 
posameznega programa potrebno izvesti inventuro, predvidevamo, da bo generalno program implementiran do izvedbe inven-
tur v tem letu.

Aleksander Kobale
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Prednosti implementacije WMS v skladišče

1. Pregled blaga po lokacijah (zmanjša čas iskanja blaga).
2. Krajši čas uvajanja zaposlenih.
3. FIFO metoda.
4. Inventure po lokacijah.
5. Večja učinkovitost (zmožnost obdelave več naročil).
6. Zmanjšanje števila reklamacij in vračil.
7. Možnost natančnejše ocene časa izvedbe naročila.
8. Nižji odstotek napak

Brunarica na Treh Kraljih
Konec letošnjega marca nam je potekla najemna pogodba za brunarico na Treh Kraljih, ki smo jo imeli sklenjeno s Planinskim 
društvom Slovenska Bistrica, zato letovanje preko našega podjetja ni več mogoče. Vsi, ki bi želeli v prihodnje letovati na Treh 
Kraljih, se obrnite direktno na Planinsko društvo Slovenska Bistrica.



Carbon Border Adjustment Mechanism, krajše CBAM je okoljski ukrep oz. mehanizem, uveden v okviru Zelenega dogovora EU, 
ki podpira cilj ogljične nevtralnosti do leta 2050. Njegov namen je zagotoviti, da uvoženi izdelki vključujejo strošek ogljičnega 
odtisa, s čimer se izenačijo davčne obremenitve domačih in uvoženih proizvodov ter prepreči selitev proizvodnje v države z 
nižjimi standardi za zmanjšanje emisij ogljika.

CBAM mehanizem

Ogljični odtis je merilo količine emisij toplogrednih plinov, predvsem ogljikovega dioksida (CO₂), ki jih povzroča določena de-
javnost, izdelek, posameznik ali organizacija. Gre za skupno količino izpustov, ki nastanejo neposredno ali posredno zaradi 
porabe energije, prevoza, proizvodnje, odpadkov in drugih dejavnikov. Ogljični odtis se običajno izraža v tonah ekvivalenta 
CO₂ na leto. Njegovo zmanjšanje je ključnega pomena v boju proti podnebnim spremembam, saj se toplogredni plini kopičijo 
v ozračju in prispevajo k globalnemu segrevanju.

Sektorji blaga CBAM, ki jih ta mehanizem zajema so naslednji: cement, aluminij, železo in jeklo, električna energija, gnojila in 
vodik. Kasneje bi se naj ta seznam še razširil. 

Do 31.12.2025 smo v tako imenovanem prehodnem obdobju, ko se do FURS-a in njegovega pristojnega organa za CBAM 
izvajajo le kvartalna poročanja o uvozu dotičnega blaga. S 1.1.2026 že moramo imeti pridobljen status pooblaščenega 
deklaranta CBAM. V nasprotnem primeru ne bomo smeli več uvažati prej omenjenega blaga iz skupine CBAM, za sam uvoz 
pa bodo potrebni kuponi CBAM.

Tudi naše podjetje mora slediti delegirani časovnici, si pravočasno pridobiti zahtevan status za nemotene dobave blaga iz 
tretjih držav. Trenutno je takšno blago, ki je predmet CBAM poročanja, aluminijasti distančnik za prag, ki ga uvažamo iz Bosne 
in Hercegovine. Uspešno smo oddali tri kvartalna poročila in sledimo smernicam te direktive, ki je v Sloveniji pod okriljem 
Finančne uprave, čeprav zadeva okoljsko politiko.  

Polonca Fridrih
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Naše podjetje uvaja standarde ISO 27001 in TISAX, s čimer bomo še dodatno okrepili varnost in zaščito informacij ter izpolnili zahteve 
naših poslovnih partnerjev v avtomobilski industriji. Obe presoji nas čakata v oktobru.

Uvajanje ISO 27001 
in TISAX

Kaj je ISO 27001?
ISO 27001 je mednarodni standard za upravljanje informacijske varnosti, ki zagotavlja, da podjetje varuje zaupne informaci-
je na sistematičen in učinkovit način. Cilj ISO 27001 je zaščititi informacije pred izgubo, krajo ali poškodbami ter zagotoviti 
neprekinjeno poslovanje.

Ključne točke ISO 27001:

• Zaupnost: Varovanje občutljivih informacij pred nepooblaščenim dostopom.
• Celovitost: Zagotavljanje točnosti in popolnosti informacij ter načinov njihove obdelave.
• Razpoložljivost: Zagotavljanje, da so informacije in sistemi na voljo, ko jih potrebujemo.

Kaj je TISAX?
TISAX (Trusted Information Security Assessment Exchange) je specifičen standard za avtomobilsko industrijo, ki temelji 
na ISO 27001 in dodaja dodatne zahteve za izmenjavo informacij med proizvajalci avtomobilov in dobavitelji. TISAX 
zagotavlja, da podjetje izpolnjuje najvišje varnostne standarde, kar je ključno za sodelovanje z vodilnimi podjetji v avto-
mobilski industriji.

Ključne točke TISAX:
 
• Izmenjava varnostnih ocen: Omogoča zaupanja vredno izmenjavo informacijskih varnostnih ocen med partnerji v 
avtomobilski industriji.
• Specifične zahteve industrije: Vključuje dodatne varnostne zahteve, specifične za avtomobilsko industrijo, ki prese-
gajo splošne standarde ISO 27001.

Kako bo to vplivalo na vas?

Vsak zaposleni je dolžan skrbno varovati zaupne podatke podjetja. 

• Usposabljanje: Vsi zaposleni bodo deležni usposabljanja o 
novih varnostnih politikah in postopkih.
• Politike in postopki: Uvajamo nove ali posodobljene politike 
in postopke za varovanje informacij, ki jih morate upoštevati pri 
svojem delu.
• NDA: Skrbno varovanje zaupnih podatkov bomo potrdili s 
podpisom Pogodbe o zaupnosti podatkov. 
• Orodja in tehnologija: Uporabljali bomo naprednejša orodja in 
tehnologije za zagotavljanje varnosti informacij.
• Poročanje o incidentih: Bodite pozorni na morebitne 
varnostne incidente in jih nemudoma prijavite skladno z 
novimi postopki.

Vaša vloga pri zagotavljanju varnosti

Varnost informacij je odgovornost vseh nas. Vaša pozornost 
do varovanja informacij in skladnost z novimi varnostnimi 
politikami sta ključnega pomena za uspeh našega podjetja. 
Skupaj bomo zagotovili, da bomo izpolnili zahteve ISO 27001 
in TISAX ter še naprej zagotavljali najvišjo raven varnosti in 
zaupnosti.

Matej Jelenko
Miloš Stegne

.
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Kako se spominjate svojega otroštva, ste že od malega vede-
li, kaj želite v življenju početi? 
Kot otrok sem bil živahen fant in si niti predstavljal nisem, da 
bom delal to, kar delam danes. S prijatelji sem se igral po bližnjih 
gozdovih. Izdelovali smo si orožje, loke, frače in puške. Pred-
stavljal sem si, da bom vojak, policist ali pilot. V 8. razredu me je 
stric navdušil za orodjarja. Tako sem opustil svoje otroške sanje 
in mislim, da mi je uspelo najti pravi poklic. 

Če bi morali opisati nekaj vaših dobrih lastnosti, kaj bi izbrali?
Predan sem svojemu delu in čutim odgovornost, da naredim 
svoje delo najbolje, kolikor znam in zmorem. Ko mi nekdo pred-
stavi težavo, se potrudim, da sem hitro odziven, natančen, da 
lahko delo nemoteno steče naprej. 

Našemu kolektivu ste se pridružili leta 1995. Če primerjate 
Emmi takrat in danes, katere spremembe bi izpostavili? Katere 
priložnosti za izboljšave še vidite?
Od takrat je preteklo že veliko vode. Največja sprememba je 
bila Eloksirna. Tu smo se vsi učili. Tudi postavitev kompleksa 
Ikea, kjer smo se resno šli strojegradnjo. Brez tako sposobne-
ga in pridnega kolektiva vzdrževanja bi to težko šlo, oziroma bi 
moralo biti veliko zunanjih izvajalcev. Potem je tu postavitev 
nove hale PC Les. V Sijaju se je nabavilo veliko CNC-jev. Ko sem 
prišel, sta bila dva Elumateca, dve Iskri in 2 Kopa. Možnosti za 
izboljšave? Mislim, da se da še veliko narediti na varnejšem in 
lažjem delu. 

V karieri ste bili velikokrat mentor dijakom na obvezni praksi 
ali novim sodelavcev. Kakšen mora biti mentor?
Pomembno je, da imata drug do drugega spoštljiv odnos. Le 
tako lahko dobro sodelujeta. Vajencu je potrebno veliko pokaza-
ti in mu pustiti, da kaj sam naredi. Ga malo vprašati, kako bi kaj 
naredil, zato da začne razmišljati. Če pride sam do dobre rešitve, 
ga je treba pohvaliti. Pohvala je najboljša motivacija za naprej.

Kaj je vaš moto?
Ni problem, če imaš probleme. Problem je, če imaš vedno iste. 
 
Če bi lahko svojo poklicno pot ponovili, kaj bi spremenili? 
Višja izobrazba bi mi prav prišla. Poklic pa sem pravi izbral.

Menite, da je sposobnost inovativnega razmišljanja prirojena 
ali se jo da naučiti?
Vsak je na kakšnem področju inovativen. Važno je, da svojih 
talentov ne zakoplješ, ampak jih razvijaš. Stari pregovor pravi: 
,, Vaja dela mojstra, mojster pa vajo. ‘’
 

Katera  inovacija vam je še posebej ostala v spominu?
Vsaka je nekaj posebnega. Ena izmed njih je bila krivljenje 
zračnika za kupca iz bele tehnike. 

Kako bi lahko v našem podjetju še bolj spodbujali inovativno 
razmišljanje?
Sigurno je motivacija večje plačilo. 

Kako zapolnjujete prosti čas, kaj radi počnete, ko niste v službi?
Doma rad urejam okolico hiše in vrt. Rad se družim s prijatelji, 
grem na kakšen pohod. V veliko veselje mi je moja družina in 
živali, ki jih imamo. 

Blažka Košič Tadina

Darko Košič je zaposlen na delovnem mestu orodjar v vzdrževanju. Pri svojem delu nenehno razmišlja o možnostih, ki bi 
zaposlenim olajšale delo. Zaradi številnih koristnih inovativnih predlogov je bil izbran za Naj inovatorja. V pogovoru  nam je 
zaupal njegove poglede na Emmi, inovativnost, mentorstvo, z nami pa je delil tudi delček zasebnega življenja. 

»Ni problem, če imaš probleme, 
problem je, če imaš vedno iste«



Rezultati ankete omogočajo vpogled v to, kakšen vpliv imajo sprejeti ukrepi na ravnotežje med delom in zasebnim življenjem ter na 
splošno zadovoljstvo zaposlenih z delovnimi pogoji v našem podjetju.

Rezultati, prikazani na grafu, jasno kažejo, da velika večina zaposlenih pozna certifikat Družini prijazno podjetje in da so dobro 
seznanjeni z možnostjo, da lahko podajo svoje predloge za izboljšanje delovnega okolja in družinske politike v podjetju. Svoje 
predloge lahko  posredujejo neposredno skrbnici certifikata, Doroteji Mlaker Krošel, ali preko delavskih zaupnikov, ki so člani tima 
Družini prijazno podjetje. 

 

Ključna ukrepa za sodelujoče sta izmensko delo in pravica do prošnje za prilagoditev delovnih pogojev. Veliko zaposlenih omenje-
na ukrepa ocenjuje kot zelo pomembna za osebno zadovoljstvo ter usklajevanje delovnega in zasebnega življenja. Te ugotovitve 
prav tako poudarjajo, da sta fleksibilnost pri delu in  možnost prilagoditve delovnih pogojev bistvena dejavnika, ki vplivata na 
zadovoljstvo zaposlenih. 
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V sodobnem poslovnem okolju vedno več podjetij prepoznava pomen usklajevanja poklicnega in zasebnega življenja svojih 
zaposlenih. Certifikat Družini prijazno podjetje predstavlja eno izmed orodij, ki organizacijam omogoča, da formalizirajo 
svojo zavezanost dobremu počutju zaposlenih ter iskanju ravnotežja med delom in življenjskimi vlogami. Za oceno učinko-
vitosti uvedenih ukrepov v našem podjetju je Ekvilib inštitut pripravil anketo ter izvedel analizo.

Korak k boljšemu ravnotežju med 
zasebnim in poklicnim življenjem
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Imam možnost, da dajem predloge v zvezi s koriščenjem ukrepov.

Vem, na koga se lahko obrnem glede koriščenja ukrepov.

Vem, da je naša organizacija nosilka certifikata "Družini prijazno
podjetje".

Označite, kar velja za vas 
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Izmensko delo

Pravica do prošnje za prilagoditev delovnih pogojev

Obdaritev otrok zaposlenih

Otroški časovni bonus

Časovni konto

Druženje med zaposlenimi

Možnost izrednega dela od doma

Dan odprtih vrat

1 - sploh mi ni pomemben     2 - ni mi pomemben     3 - mi je pomemben    4 - zelo mi je pomemben

Kako pomemben je posamezen ukrep za vas osebno? 



Večina zaposlenih ocenjuje sodelovanje z vodjo oddelka/
službe pri koriščenju ukrepov certifikata kot dobro, kar na-
kazuje, da vodje večinoma učinkovito podpirajo zaposlene 
pri koriščenju ugodnosti, ki jih prinaša certifikat.

Poleg tega pomemben delež zaposlenih to sodelovanje 
ocenjuje kot prav dobro ali celo odlično, kar pomeni, da v 
nekaterih primerih vodje izkazujejo izjemno pripravljenost in 
podporo pri omogočanju uravnoteženja delovnih obvezno-
sti z osebnimi potrebami, kar dodatno prispeva k pozitivni 
delovni klimi. 

 

Kar tri četrtine zaposlenih prepozna naše podjetje kot primeren 
kraj za delo in bi ga priporočilo svojim najbližjim. Ta visoka stopnja 
zadovoljstva in pripravljenosti za priporočanje podjetja kaže na 
zelo dobro delovno klimo ter zadovoljstvo z delovnimi pogoji in 
politikami, ki jih organizacija nudi.

Večina sodelujočih meni, da certifikat pozitivno vpliva na njihov 
pogled na podjetje in delovna mesta v njem. Ta visoka stopnja 
pozitivnih odgovorov kaže, da zaposleni prepoznavajo doda-
no vrednost, ki jo certifikat prinaša, in verjamejo, da prispeva 
k ustvarjanju dobrega delovnega okolja, ki ga lahko priporočijo 
svojim najbližjim. 

Pri ocenjevanju organizacije kot Družini prijaznega pod-
jetja je največ  sodelujočih podelilo oceno »prav dobro«, 
kar kaže, da zaposleni v  veliki večini prepoznavajo in 
cenijo prizadevanja podjetja za ustvarjanje podpornega 
delovnega okolja, ki poskuša upoštevati potrebe posa-
meznika. Sledi ocena »odlično«, kar dodatno poudarja, 
da so številni zaposleni zelo zadovoljni z načinom, kako 
podjetje uresničuje svoje zaveze kot nosilec certifikata.

Na podlagi rezultatov ankete lahko zaključimo, da certifikat Družini prijazno podjetje pomembno vpliva na delovno okolje 
in zadovoljstvo zaposlenih. Večina zaposlenih prav tako prepoznava pozitivne učinke certifikata, kar se odraža v njihovem 
mnenju, izraženem v anketi.
Pomembno je poudariti, da je podjetje odprto za predloge in pobude zaposlenih, kar prispeva k nenehnemu izboljševanju 
delovnega okolja. Organizacija si nenazadnje prizadeva razumeti prednosti, morebitne izzive ter priložnosti za nadaljnje 
izboljšave, da bi lahko še bolje podpirala osebne in družinske vrednote v delovnem okolju.

Jasmina Savski
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Operacijo Temeljne kompetence 2023–2029 bo izvaja-
lo 21 konzorcijev organizacij za izobraževanje odraslih. 
Vodenje podravskega konzorcija, v katerem sodelujejo tudi  
Razvojna agencija Slovenske gorice, Razvojno informacijski 
center Slovenska Bistrica in Insights, družba za odkrivan-
je in razvoj potencialov d.o.o., je tudi v tretjem projektnem 
obdobju prevzela Ljudska univerza Slovenska Bistrica. 
Za izvajanje operacije bo v naslednjih petih letih prejela 
1.741.229,87 evra.
»Dejstvo, da je LU Slovenska Bistrica nosilec konzorcija 
pomeni, da je prebivalcem na tem območju dostopna kar 
tretjina vseh brezplačnih izobraževalnih aktivnosti namen-
jena regiji Podravje. To je pravzaprav tisto, zaradi česar smo 
najbolj ponosni ob pridobitvi projekta Temeljne kompetence 
2023–2029. Da bomo našli pot do ljudi, ki te kompetence 
potrebujejo in želijo, nam bo omogočila mreža partnerjev, 
ki sodelujejo v projektu. Tudi ta del projekta je izjemnega 
pomena za nas. Brez dobro vzpostavljene mreže izvajal-
cev, s katerimi spoštljivo sodelujemo že vrsto let, ne bi bilo 
mogoče projekta ne pridobiti in ne izvesti, kot je zastavljen,« 
je prepričana direktorica Ljudske univerze Slovenska Bistrica 
mag. Brigita Kruder. 

Spodbujanje razvoja znanja, spretnosti in veščin

Operacija Temeljne kompetence 2023–2029 je namenjena 
spodbujanju razvoja znanja, spretnosti in veščin za aktivni 
odziv posameznikov na aktualne potrebe trga dela in njiho-
vo opolnomočenje v tehnološko, demografsko in podnebno 
spreminjajoči se današnjosti. 
»Za Ljudsko univerzo Slovenska Bistrica je projekt PTK 23-
29, kakor ga imenujemo krajše izjemnega pomena, ne le 
zaradi svoje vrednosti in časovnega obsega pač pa pred-
vsem zaradi njegove vloge pri dvigu kompetenc lokalnega 
prebivalstva. Projekt namreč prinaša izobraževanja, krajša 
in daljša usposabljanja in tudi posebne javnoveljavne pro-
grame za odrasle. Ti bodo v celoti in popolnoma brezplačni 
in s tem je prebivalcem širšega bistriškega območja in do-
bršnega dela Podravja omogočeno, da si pridobijo tiste 
splošne kompetence, ki najbolj pomembno vplivajo na iz-
boljšanje njihovega socialnega in družbenega položaja,« je 
pojasnila mag. Brigita Kruder.

Osredotočeni na posameznika in njegovo vlogo v družbi

Pri oblikovanju javnoveljavnih in neformalnih programov 
so se na Ljudski univerzi Slovenska Bistrica osredotočili na 
posameznika in njegovo vlogo v družbi. V okviru različnih 
javnoveljavnih in neformalnih izobraževanj udeležencem 
nudijo brezplačno digitalno, medijsko, jezikovno, finančno, 
trajnostno, zdravstveno in socialno opismenjevanje. 
»V naši ponudbi smo v osredje postavili veščine informaci-
jske pismenosti, ki so ključne za prihodnost. Vsekakor sle-
dimo smernicam vseživljenjskega učenja in omogočamo 
pridobivanje ključne kompetence učenje učenja v vseh pro-
gramih, saj je ta kompetenca kot temelj vseh ostalih nujna, 
da ostanemo učljivi in sprejemamo izzive današnjega časa 
tako v osebnem kot poklicnem okolju,« je povedala vodja 

Mag. Brigita Kruder, direktorica Ljudske univerze 
Slovenska Bistrica.
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Učenje, stanovitni odgovor na 
zahteve nestanovitne današnjosti
Ljudska univerza Slovenska Bistrica je v lanskem letu uspešno kandidirala na javnem razpisu Temeljne kompetence 2023–
2029, ki ga sofinancirata Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje ter Evropska unija iz Evropskega socialnega sklada plus. 
Skupna višina sredstev, ki so na voljo za javni razpis znaša slabih 37 milijonov evrov. V načrtovane izobraževalne programe 
pa se bo na državni ravni v naslednjih petih letih lahko vključilo 52.000 odraslih.



Na voljo številni programi

Upravičenci bodo svoje kompetence lahko izboljšali z udeležbo na programih kot so Računalniška pismenost za odrasle, 
Sporazumevanje v slovenskem jeziku, Sporazumevanje v tujih jezikih, Upravljanje z osebnim premoženjem, Finančna 
pismenost, Trening socialnih veščin/Socialne kompetence, Upravljanje s spremembami, Od stresa do ravnovesja, Razvoj 
kariere starejših zaposlenih, Medgeneracijsko učenje na delovnem mestu, Tako smo se zabavali včasih, Hipokratov pro-
gram, Skrb zase - naredi sam za svoje zdravje, Hiša zdravja, Presneti planeti – uvod v astrologijo, Trajnostna pismenost 
(trajnostno oblačenje, prehranjevanje, načrtovanje in urejanje vrtov ter trajnostna mobilnost), Poslovno komuniciranje, 
Osnove za delo z računalnikom doma in pomoč v pisarni, Uporaba računalniške in digitalne tehnologije za potrebe poklic-
nega dela in vsakdanjega življenja, Digitalna komunikacija in aktivno državljanstvo, Pripravite mobilne telefone, Izdelava 
tehnične dokumentacije (modeliranje, kartiranje,..), Od načrta do 3D natisa.
»Učenje, samoučenje, vseživljenjsko učenje in tokrat v ponudbi organizirano učenje v skupinah v okviru te operacije je 
naš odgovor za prihodnjo fleksibilnost in učljivost zaposlenih, izboljšanje situacije kljub staranju delovne sile in družbe na 
splošno. Na odraslega gledamo celostno, da je pripravljen na spremembe in nenehno učenje, da je družbeno aktiven in 
odgovoren ter pripravljen osebnostno rasti in skrbeti za zdrav življenjski slog, ki mu omogoča kakovostno, opolnomočeno 
življenje in delo,« je poudarila vodja projekta. 

Darja Kušar, vodja projekta Temeljne kompetence 2023-2029.

Kje se je mogoče prijaviti?
Celotna ponudba brezplačnih izobraževalnih programov v okviru operacije Temeljne kompetence 2023-2029 je objavljena na spletni 
strani in družbenih omrežjih Ljudske univerze Slovenska Bistrica. Za dodatne informacije o operaciji in prijavo na posamezne pro-
grame se oglasite v prostorih slovenjebistriške ljudske univerze. Vaša vprašanja in želje pa lahko sporočite tudi po telefonu ali preko 
elektronske pošte.

projekta Kompetence 2023-2029 OSR Darja Kušar iz Ljudske 
univerze Slovenska Bistrica.
Izobraževanja so namenjena odraslim, prednostno delovno 
aktivnim, starejšim od 55 let, manj izobraženim, tujcem in 
osebam zaprtim v zavodih za prestajanje zaporne kazni. 
»Projekt predvsem odlikuje fleksibilnost, saj lahko izvajalci 
sami kreiramo krajše izobraževalne programe, ki jih nato 
potrdijo strokovni organi zavoda in izvajajo za to ustrezno 
usposobljeni izvajalci. Na ta način se lahko prilagodimo po-
trebam v specifičnem okolju, ki so geografsko ali okoljsko 
pogojene, zavedamo pa se tudi, da ni mogoče natančno 
predvideti kaj bomo potrebovali čez 5 let, ko bo ta projekt še 
vedno trajal,« je dejala direktorica slovenjebistriške ljudske 
univerze in poudarila, da projekt v okviru projekta posebno 
pozornost namenjajo tudi ranljivim ciljnim skupinam kot so 
invalidi, socialno prikrajšani in odrasli z motnjami v dušev-
nem razvoju. 
»Za specifične ciljne skupine lahko izdelamo tudi posebne 
programe in jim tako omogočimo dostop do temeljnih 
kompetenc. Izključeni niso niti starejši, ki niso več delovno 
aktivni. Ti so bili v prejšnjih projektih najbolj prikrajšani. Izo-
braževalne aktivnosti so tako namenjene vsem odraslim, 
prednostno tistim, ki jih najbolj potrebujejo in so jim najtež-
je dostopne.«



Naj sodelavki 2024 12

Cenita iskrenost, poštenost 
in razumevanje

Obrazložitev izbora Naj sodelavka

Bojana Turner in Jožica Ačko sta po izboru sodelavcev letos prejeli največ glasov za Naj sodelavko. Soglasno sta se strinjali, 
da so pri ljudeh najbolj pomembne lastnosti iskrenost, poštenost in razumevanje. V intervjuju smo ju med drugim povprašali, 
kdo je njima največji zgled v življenju, zaupali pa sta nam tudi, kaj radi počneta, ko nista v službi. 

BOJANA TURNER
Bojana si je naziv Naj sodelavka po mnenju zaposlenih prislužila, ker je delovna, organizirana, prijazna, odgovorna, natančna, 
vedno priskoči na pomoč in deli svoje znanje. Poleg super sodelavke je tudi prava prijateljica, ki vedno rada prisluhne in pomaga. 
Je prava veseljakinja.

JOŽICA AČKO
Jožica si je naziv Naj sodelavka po mnenju zaposlenih prislužila, ker je iskrena, zanesljiva, delovna, sposobna, vedno pripravljena 
pomagati, komunikativna, prijazna. Pravijo, da je preprosto najboljša.

Kaj vama pomeni naziv Naj sodelavka? Sta ga pričakovali?
Jožica: Počaščena sem, da so me sodelavci izbrali za Naj 
sodelavko. Tega naziva nisem pričakovala.
Bojana:  Naziv naj sodelavka mi pomeni veliko in sem zelo 
ponosna nanj, je pa res, da ga nisem pričakovala.

Če bi se morali opisati s tremi lastnostmi, katere bi izbrali?
Jožica: Opisala bi se kot poštena, iskrena in delavna oseba.
Bojana: Opisala bi se kot delovna, komunikativna, dobrovolj-
na  oseba, ki rada pomaga ljudem.

Kdo je vama največji vzgled v življenju?
Jožica: Največji vzgled v življenju je moj mož.
Bojana: Največji vzgled v življenju so mi družina in dobri 
ljudje, ki pa jih je zadnje čase žal zelo malo.

Kaj zapolnjuje vajin prosti čas?
Jožica: Moj prosti čas izkoristim za družino in prijatelje.
Bojana: Z mojimi prijatelji gremo z motorjem v neznano in 
v tem zelo uživam.

Na kaj sta v življenju najbolj ponosni?
Jožica: Najbolj ponosna sem na svojo družino.
Bojana: Najbolj ponosna sem na to, kar potrebujem, zaenkrat 
je to ljubezen in zdravje mene in mojih bližnjih.

V čem je EMMI drugačen od ostalih podjetij? Kaj vama je 
na EMMIJU všeč?
Jožica: Drugačen je predvsem zato, ker je družini prijazno pod-
jetje in ker smo enotni. Najbolj mi je všeč vodstvo in delovodje 
ter seveda sodelavci.
Bojana: Mislim, da se vsako podjetje potrudi po svojih 
zmožnostih za dobro svojega kolektiva. Vsi hodimo v službo, 
da si zaslužimo denar, drugače sem pa s podjetjem zadovoljna.

Imate kako lepo misel za sodelavce in sodelavke?
Jožica: Bodi to, kar si.
Bojana: Imejte se radi, kajti življenje je prekratko, zato uži-
vajte in se družite med seboj na dogodkih kot so emmijevski 
izleti, zabave, pikniki, zaključki…

Suzana Svenšek
 



Intervju z upokojencem, Ribiško tekmovanje 13

»Bili smo najboljši prijatelji« 
Jožef Fric se je Emmiju pridružil leta 1994 in pri nas ostal več kot 30 let.  Ob upokojitvi smo skupaj obujali spomine na 
njegovo delovno kariero, zaupal pa nam je tudi, kaj bo zapolnjevalo njegov prosti čas v novem življenjskem obdobju.   

Kako se spominjate vaših začetkov v našem podjetju?
Na Emmiju sem začel v takratnem obratu Embalaža, že 
drugi dan pa sem bil v Žagi. Okrog leta 2000 sem bil nato 
prestavljen na Sestavo, tedanji Prolak, kjer sem ostal do 
upokojitve. V Prolaku so me dobro sprejeli, postali smo 
najboljši prijatelji. Nismo se kregali, vsak je poznal svoje 
področje in smo si pomagali med seboj. Mlajša generaci-
ja pa je drugačna od nas, so manj povezani. Danes vzgaja 
tehnologija, manj je druženja. Ko greš na kavo, vidiš, da so 
mladi vsak na svojem telefonu, namesto da bi se pogovar-
jali. Danes je vse preko telefona, drugače se živi, ljudje so 
bolj odtujeni. 

Kaj bi o EMMI-ju povedali znancu, ki bi se zanimal za delo 
na EMMI-ju? 
Vsakemu bi priporočal, da gre na EMMI, če bi vedel, da je 
pravi človek za delo. Meni nikoli ni bilo težko priti v službo 
in nikoli nisem odklonil nobenega dela. V času povečanega 
obsega dela smo delali nadure, tudi praznike in vikende, če 
je bilo treba. S sodelavci smo se pogosto družili na piknikih 
in ob rojstnih dnevih. Smo bili res dobra družba.  

Se spomnite kakšne zanimive prigode, ki se vam je zgodi-
la v vaši delovni karieri?
Od Ikee smo dobili nagradni izlet v Avstrijo. Ko smo se 
vračali, smo imeli pozno kosilo v Morju pri Framu. Tam smo 
se tako sprostili, da smo na koncu drug drugega skoraj že 
vikali, kar se je res redko dogajalo. 

Upokojitev je gotovo ena izmed večjih prelomnic v življenju. Če 
se danes ozrete na vašo dosedanjo pot, na kaj ste v življenju 
najbolj ponosni?
Pomembno je, da sem se kot mlad postavil na svoje noge. 
Starša sta se ločila, ko sem bil še mladoleten. Spoznal sem 
bodočo ženo, iz nič sva si ustvarila lepo skupno življenje in 
še danes nama nič ne manjka. Ponosen sem na družino.

Če bi se še enkrat odločali za zaposlitev, bi spet prišli na 
EMMI?
Če bi še enkrat odločal za zaposlitev in bi imel današnjo pa-
met, bi prišel na EMMI in bi vseh 40 let ostal na EMMI-ju. Tukaj 
sem sproščeno delal. Doma sem si v kleti uredil fitnes, sem 
treniral in se rekreiral petkrat na teden po dve uri. Zadnjih 23 
let nisem bil nič v bolniškem staležu. Tudi nisem izbirčen pri 
hrani. Organizem rabi vse, a v zmernih količinah, pretiravati pa 
se ne sme z ničemer. 
 
V šali pogosto rečemo, da upokojenci nikoli nimajo časa. 
Drži to tudi za vas? Kaj bo zapolnjevalo vaš prosti čas po 
upokojitvi?
Sem ljubitelj narave in gozdov, rad imam živali, pogosto jih 
krmim. Moti me, da ljudje puščajo prazne pločevinke v go-
zdu. Rad tudi gobarim in pomagam kolegom. Po upokojit-

vi bom imel tudi več časa za delo na njivi in vrtu, čaka me 
košnja. 

Imate kakšno sporočilo za vaše nekdanje sodelavce?
Ostanite še naprej povezani, še naprej se trudite, ohranite 
dober dialog s predpostavljenimi, pomagajte si med seboj 
in bo vsem lažje. 

Doroteja Mlaker Krošel

Ribiško tekmovanje
Kot je že tradicija, smo tudi letos organizirali ribiško tekmo-
vanje. Tokrat smo se dogovorili za tekmo na ribniku Videž, 
kjer smo se zbrali že zgodaj zjutraj. Po kratkem sestanku 
in aperitivu ter opravljenem žrebu je prevladal tekmovalni 
duh. Tekma je večini tekmovalcev minila prehitro, takoj po 
zaključku smo izvedli tehtanje in dobili zmagovalca. Prvo 
mesto je osvojil Fridrih Dušan z 10,71 kg, drugo Planinšek 
Štefan z 9,73 kg, tretje pa Verbančič Rajko s 7,29 kg. Kot 
vsako leto nam je tudi letos podjetje podarilo lepe nagrade 
in dobro kosilo. Vsi udeleženci so prejeli še nagrado ribiške 
trgovine SOM.

Štefan Planinšek

 



Športne igre 2024 14-15

Ko se združita šport in zabava 
Prvo soboto v juniju smo pripravili tradicionalne športne igre. Tudi tokrat se je največ udeležencev odločilo za pohod, tradi-
cionalnim disciplinam kot je nogomet, odbojka in kolesarski vzpon, pa smo letos dodali novost – zabavne igre. Gradili smo 
verigo žlic, tekmovali v inovativnem podajanju plastenk, hiteli kot čarodeji na metli, se preizkusili v beer pongu in zaključili s 
kulinarično štafeto. Zabavne igre so prinesle obilo smeha med tekmovalci in navijači. Tekmovanjem je sledil uradni del, kjer 
smo poleg pokalov za zmagovalne ekipe podelili tudi priznanja za Naj sodelavce po izboru zaposlenih in Naj inovatorja, ki se je 
izkazal z največ koristnimi inovativnimi predlogi. Naj sodelavci so postali Bojana Turner, Jožica Ačko in Drago Selinšek, za Naj 
inovatorja pa je bil izbran Darko Košič. Ob zvokih Guštnih muzikantov smo plesali in peli pozno v noč, za izvrstno kulinariko pa 
je poskrbelo podjetje Viteo. Dogodka se je udeležila tudi ekipa Grupe Kety, ki je imela svoje predstavnike v nogometu.      
  





Družinsko druženje 16

Adijo, počitnice
Zadnjo soboto v avgustu smo pripravili druženje za zaposlene in naše družine. Zbrali smo se v Športnem parku Ložnica in se 
odpravili na pohod preko Štatenberga do Makol. Turistično društvo Makole nam je predstavilo zgodovino kraja, pripravilo voden 
ogled cerkvice sv. Lenarta, ki se dviga nad krajem ter cerkve Sv. Andreja v središču Makol. V otroškem kotičku so najmlajši ses-
tavljali kocke ter ustvarjali ob izbranih pravljicah. Poskrbljeno je bilo za dobro hrano in pijačo, makolski pisker in slastne palačinke, 
manjkala ni niti degustacija v vinski fontani. Turistični vlakec nas je popeljal na panoramsko vožnjo po okoliških vaseh, zanimiv 
je bil ogled Rudnika Šega ter Jame Belojače. Čeprav prihaja večina udeležencev iz  lokalnega okolja, je le malokdo vedel, da Ma-
kole premorejo pravo kraško jamo. Ker so bili med udeleženci dogodka tudi odlični pevci, je v jami, ki jo krasi vrhunska akustika, 
zazvenela ubrana pesem. V popoldanskih urah smo se vrnili v Športni park Ložnica, kjer smo sproščeno druženje nadaljevali do 
poznih večernih ur. Slovo od počitnic je bilo veselo, polno smeha in dobre volje. Adijo, počitnice, dobrodošlo novo šolsko leto.  


